
 

 

 Протокол 
№  

 
 
 

 
 

гр. София,  24.11.2023 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД,  XІV КАСАЦИОНЕН 
СЪСТАВ, в публично заседание на 24.11.2023 г. в следния състав: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Татяна Жилова  

ЧЛЕНОВЕ:  Анета Юргакиева 

Мая Сукнарова 

 

 
 
  

  

при участието на секретаря Антонина Митева и при участието на 
прокурора Стоян Димитров, като разгледа дело номер 9039 по описа за 

2023 година докладвано от  , и за да се произнесе взе предвид следното: 
 На именното повикване в 14,42 часа се явиха: 

 

КАСАТОРЪТ - Б. С. С., редовно призован, явява се лично. 

ОТВЕТНИКЪТ -  НАЧАЛНИК СЕКТОР СТОЛИЧНА ДИРЕКЦИЯ НА 

ВЪТРЕШНИТЕ РАБОТИ - ОТДЕЛ ПЪТНА ПОЛИЦИЯ, редовно призован, не 

изпраща представител.  

СГП - редовно призована, се представлява от прокурор Д.. 

 

СТРАНИТЕ (поотделно): Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ намира, че не са налице процесуални пречки за даване ход на делото, поради 

което 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО. 

 

ДОКЛАДВА касационната жалба срещу решение на СРС.  

 

КАСАТОРЪТ С. /лично/: Поддържам жалбата.Нямам доказателствени искания. Няма 

да соча нови доказателства. 

ПРОКУРОРЪТ: Нямам доказателствени искания. 

 

СЪДЪТ намира делото за изяснено от фактическа страна, поради което 

О П Р Е Д Е Л И: 

ПРИКЛЮЧВА СЪДЕБНОТО ДИРЕНЕ 



ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО ПО СЪЩЕСТВО. 

 

КАСАТОРЪТ С. /лично/: Моля, жалбата ми да бъде уважена.  

Аз съм много внимателен шофьор и минах по-бързо, защото почти нямаше хора, 

които да вървят, и просто си преминах. Те ме спряха много след това, явно са 

помислили за какво да се хванат, а аз карах с чешка регистрация, и те може би 

помислиха, че не съм българка.  

Аз съм опитен шофьор и мога да спра, ако се наложи, но това е просто от никъде 

нещо. Аз ги видях полицаите, бяха спрели до пешеходната вдясно. Трябваше нещо да 

направят. Нямах здравословни проблеми и тогава си карах спокойно. От 40 години 

шофирам. В Ч. много обръщат внимание на знаците за пешеходни пътеки и съм 

свикнала да спазвам правилата. 

 

ПРОКУРОРЪТ: Налице е явна малозначителност на случая и подкрепяме доводите от 

страна на касатора. Намираме постановеното решение от въззивния съд за 

неправилно.  

 

СЪДЪТ ОБЯВИ, че ще се произнесе с решение в срок. 

 

Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в 14,47  часа. 

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

 

      СЕКРЕТАР: 
  
 
 


